
O problémoch po covid injekciách začali
nahlas rozprávať aj Slováci, ktorí zatiaľ
prežili! Alena: Som chorá 7 mesiacov, lekári
pripustili, že z “vakcíny”
- CZ24 News | 12. prosince 2022

SLOVENSKO: Vážne problémy po očkovaní majú aj Slováci a začínajú o tom hovoriť nahlas.
Potvrdila to reportáž TV Markíza z nedele. Pri pani Alene to začalo bolesťami rúk, pani
Alexandra skončila s tumorom na maternici.

Štát za závažné nežiadúce účinky po očkovaní proti Covidu-19 prebral zodpovednosť na začiatku
tohto roka. Pokiaľ si chcete uplatniť nárok na finančnú kompenzáciu, treba sa obrátiť na miestny
príslušný súd, pripomenula v úvode v nedeľnej reportráže TV Markíza.

O problémoch po očkovaní sa začína nahlas hovoriť aj na Slovensku. V nedeľu dokonca priestor tejto
téme dala aj tunajšia najväčšia súkromná televízia. Pred kameru pustila dve konkrétne ženy, ktoré
otvorene hovoria o zdravotných ťažkostiach, ktoré u nich začali byť aktuálne po očkovaní proti
covidu. A vyzerá to tak, že ani v jednom z týchto dvoch prípadov nešlo o náhodu.

Pri Alene to začalo bolesťami rúk
Jednou z dvojice žien je pani Alena, ktorá sa dala zaočkovať preto, aby mohla cestovať za deťmi do
zahraničia. Prišli však prvé zdravotné komplikácie a to tri týždne po tretej vakcíne. Najprv pociťovala
len bolesť ruky, neskôr ju už bolel, doslova, ako sa hovorí, celý človek.

„Potom ma bolel driek, asi tri mesiace. Myslela som si, že dobre, mám to za sebou. Potom
mi to o dva dni prešlo na celú chrbticu. Takže som chorá sedem mesiacov. Dvaja lekári
pripustili, že môže to byť z vakcíny, že aj oni majú takéto prípady,“ hovorí pre žena pre TV
Markíza.

Alexandra s tumorom na maternici
Ďalšou Slovenkou, ktorá sa pred kamerou posťažovala na zdravotné ťažkosti po vakcinácii, bola pani
Alexandra. Tá dokonca po druhej dávke skončila v nemocnici so silnými bolesťami v podbrušku!
Zaujímalo ju, či to môže súvisieť s vakcínou, ktorú si nechala pichnúť do tela. A tak sa na to opýtala
lekára. „Povedal mi, že po očkovacích látkach je reakcia na zrážanlivosť krvi a že mne sa
urobil tumor na maternici, ktorý sa tam nazbieral a neurobil dobre,“ vysvetlila, ako reagoval
doktor.

Občania dostávali iba čísla o počtoch nežiadúcich účinkov a nič viac.

„Štátny ústav pre kontrolu liečiv (ŠÚKL) celkovo eviduje viac ako 11-tisíc hlásení na nežiaduce
účinky, z toho bolo takmer 1800 závažných. Ľudia sa sťažovali na dočasnú paralýzu, pretrvávajúce
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zvýšenie tlaku, infarkt, či poruchy sluchu,“ stroho doplnila nepríjemné príbehy žien o ich ťažkostiach
TV Markíza.

To, čo Markíza, bohužiaľ, nepripomenula
Ako vidieť na prípadoch týchto dvoch žien, očkovanie reálne môže mať svoje negatívne dôsledky na
zdravie. A potvrdzuje sa, že tak, ako v prípade pani Aleny a pani Alexendry, dôsledky môžu byť
nebezpečné, vážne a možno aj celoživotné. Bohužiaľ, v spoločenskej diskusii počas pandémie covidu,
nexistovala diskusia na túto tému. Alebo bola hneď v zárodku stopnutá vládnymi autoritami, alebo
odborníkmi, ktorí sa stali akýmisi pandemickými hovorcami vlád Igora Matoviča a potom Eduarda
Hegera (obaja OĽANO). Občania dostávali iba čísla o počtoch nežiadúcich účinkov a nič viac.
Markíza bohužiaľ toto vo svojej reportáži explicitne nepripomenula.

Uplatniť si náhradu za škody na zdraví nebude ľahké
Televízia upozornila však na to, že štát za závažné nežiadúce účinky po očkovaní proti Covidu-19
prebral zodpovednosť na začiatku tohto roka. A toto je ďalší veľký problém. Vláda síce zodpovednosť
naveľa prebrala, no uplatniť si náhradu za škody na zdraví, nebude pre nikoho vôbec jednoduché.

Chcete náhradu škody od štátu? Tak sa s ním súďte! Nutnosť obrátiť sa na súd je totiž prvým krokom,
aby ste mohli mať aspoň nejakú nádej, že si niečo vymôžete. „Ten (súd) bude rozhodovať o tom,
či jednak máte nárok na kompenzáciu, ale aj o tom, v akej výške by kompenzácia mala byť,“
vysvetlila hovorkyňa ministerstva zdravotníctva Petra Lániková pre televíziu.

Štát doteraz nevyplatil poškodeným ani cent
Občan, ktorého vakcína poškodila sa musí pripraviť na to, že súdu musí predložiť zdravotnú
dokumentáciu. Aj na jej základe bude potom skúmať, či zdravotné komplikácie spôsobilo naozaj
očkovanie. Ako TV Markíza zistila, napriek tisíckam prípadov vedľajších účinkov vakcín, ktoré
aktuálne uvádza ŠUKL, štát zatiaľ nikoho neodškodnil. A je naozaj otázkou, či sa niekto odškodnenia
niekedy aj dočká. „Ministerstvo zdravotníctva doteraz neeviduje žiadny rozsudok súdu, ktorý
by priznal škodu na živote alebo zdraví v dôsledku očkovania. Preto zatiaľ nebolo
nevyplatené žiadne odškodné,“ uviedol rezort ministra Vladimíra Lengvarského (nominant
OĽANO).

Celú reportáž z nedeľných večerných správ TV Markíza si môžete pozrieť na spravodajskej
stránke televízie.

 

ZDROJ:  ereport.sk

https://tvnoviny.sk/koronavirus/clanok/382287-mate-po-ockovani-zdravotne-komplikacie-a-chcete-odskodne-vymoct-si-ho-vsak-nie-je-jednoduche
https://tvnoviny.sk/koronavirus/clanok/382287-mate-po-ockovani-zdravotne-komplikacie-a-chcete-odskodne-vymoct-si-ho-vsak-nie-je-jednoduche

